
    

SKOLEBESTYRELSESMØDE HAMMERSHØJ SKOLE 

Mødedato Mandag den 18. december 2023 kl. 17.15 – 19.45 

Mødested Hammershøj Skole 

 

Medarbejderrepræsentanter:  

Lotte Wendelboe 

Rikke Richtendorff 

 

Forældrerepræsentanter 

Poul Michael Brixen 

Heidi Vetter 

Torben Spanggaard Frandsen 

Anja Harbo 

Martin Binderup 

Karina Leth 

Anne Cathrine Kudsk Nielsen 

 

Ledelsesrepræsentanter:  

Anne Vindberg-Larsen 

Jesper Hoberg 

Pernille Spåbæk Frank  

 

Elevrepræsentanter: 

- Emma 9.kl. formand  

- Emma 8.kl. næstformand  

 

Afbud Heidi, AC, 

Referent Jesper Hoberg 

Referat udsendt  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Dagsorden  

1. Punkt Nyt fra ….  
17.15 – 17.35: 20 min. 

Ansvarlig Torben 

Sagsfremstilling Generelle orientering – spændende nyt fra…… 
 

• Anne Vindberg-Larsen / Skoleleder / 

- Økonomi, ingen administrativ medarbejder for øjeblikket. Anne 
tager sig selv af det administrative medarbejdere. Hjælp fra CL. 
Ny buschauffør i skolebussen – Svend stopper.   

 

• Jesper Hoberg / afdelingsleder mellemtrin og udskoling: 

- Konfirmationsundervisning, Lucia af 4. klasserne, 
julegudstjenesterne.  

 

• Pernille Spåbæk Frank / indskolingsleder, leder af SFO og Klub:  

- Fællespasning bortfalder – ingen har behovet. 
 

• Medarbejder: 

- Foredrag for udskolingen vedr. ordblindhed. 
 

• Elever:  
 

• Forældre: 

- Internt viden 

- Skolebussen kom ikke en dag. Anne har handlet på det.  
 

Arbejdsform Orientering 

Bemærkninger  

Beslutning  

 
 

2. Punkt Elevrådsrepræsentanter    
17.35 -17.45: 10 min.  

Ansvarlig  

Sagsfremstilling Elevrådet – madordning.  

- Hvordan går det med den? 

- Fungerer, udfordrer, ønsker 

Arbejdsform Orientering 

Bemærkninger Ønsker: 

- Trafik – opdeling af gående og cyklende. 

- Fik ikke pengene til basket-banerne, som de ønskede til 
byrådsdagen. De voksne roste deres fremtræden og deres 
oplæg.  

- Ønsker om at der bliver arrangeret turneringer i frikvarterende…. 
 



 

 

 

 
Kl. 18.10 -18:30: 20 min. Skolen er vært. Der serveres lidt mad.  
 

Beslutning Elevrådet laver en film om sikker trafik – en opfordring. Aftaler 
efterfølgende med Anne.  

3. Punkt Billede af bestyrelsen  
17.45-17.50: 5 min.  

Ansvarlig Torben/Anne  

Sagsfremstilling  

Arbejdsform Orientering   

Bemærkninger  

Beslutning Alle må gerne sende et profilbillede til Anne.  

4. Punkt Madordning  
17.50- 18.10: 20 min.  

Ansvarlig Torben 

Sagsfremstilling  

Arbejdsform Drøftelse 

Bemærkninger - Initiativet er en udgift for skolen.  

- Eleverne mener ikke, at det er prisen der har indflydelse på det 
manglende salg.  

- Godt med kanpla – bestillingssystem.  

- Gode retter – sandwich, pasta kødsovs, boller i karry 

- Er det rentabelt i længden? 

- Kan man bestille længere frem, end en uge – fx en måned? 

- Skolens situation omkring den manglende administrative stilling 
– taler heller ikke for, at man opretholder ordningen. 

- Dele af bestyrelsen mener ikke, det er muligt at nå i mål med 
madordningen, som den kører nu. 

Beslutning - Husk at orientere forældre om muligheden for skolemad på Aula 

- Anne taler med Michael fra børnehaven om elevernes ønsker og 
en mulighed for en prøvehandling.  

- Madordningen tages med op i det nye år. 

- Eleverne tager madordningen op på et møde i det nye år. 
 

5. Punkt Opsamling på dialogmødet 
18.30-18.40: 10 min.  

Ansvarlig Torben 

Sagsfremstilling  

Arbejdsform Refleksion 

Bemærkninger  

• Martin, Rikke, Poul, Torben, og Anne deltog 
Torben redegjorde for indhold og forløb på dialogmødet. 
Den 18. april inviteres vi igen til en opsamling. 

Beslutning  



 

 

 
 

8. Punkt Netværk for skolebestyrelser i Viborg kommune  
Kl. 19.05-19.20: 20 min.  

Ansvarlig Torben  

Sagsfremstilling  

Arbejdsform Orientering og tilbagemeldinger på refleksioner.  

Bemærkninger Torben orienterede og fremlagde 
Økonomien for skoleområdet for 2024 blev diskuteret og drøftet. 

Beslutning  

 
 

6. Punkt Højdepunktet 
18.40 – 19.00: 20 min.  

Ansvarlig Torben  

Sagsfremstilling   

Arbejdsform Orientering og drøftelse  

Bemærkninger RR: Styregruppen arbejder videre med et forløb med bygge og 
anlægsfonden. 
 
Dialog om projektet. 
 

Beslutning  

7. Punkt Nyt møde.   
Ekstraordinært møde 9. jan. vedr. økonomi kl. 17.00-18.30 
Kl. 19.00-19.05: 5 min.  

Ansvarlig ANNE  

Sagsfremstilling   

Arbejdsform Orientering og drøftelse  

Bemærkninger Afslutning af budgetår 2023 
Budget for 2024 
 

Beslutning Kort møde. Bestyrelsen accepterer at komme denne dato. 

9. Punkt  Meddelelsesbogen – evaluering  
Kl. 19.20-19.45: 25 min. 
 

Ansvarlig Torben 

Sagsfremstilling  

Arbejdsform Drøftelse  

Bemærkninger - Det varierer meget hvordan oplevelserne i de forskellige klasser 
har været. 

- Det var en god oplevelse, at det var i papir i stedet for digitalt. 
Dejligt med analog. 

- Der mangler evt. et felt, hvor lærerne kan notere. 



 
 
 
M.v.h. 
 
Torben, Pernille, Jesper og Anne  
 

 

Beslutning - Meddelelsesbogen evalueres i personalegruppen. 


